
 
Referat bestyrelsesmøde 

 
Dato: 03.10.2023 
Deltager: Thomas, Anette, Martin, Mette, Dorte, Katrina (ref) 
Fraværende: Karina, Tommy og Kristian 
 
Velkommen 
 
 
• Undervisning/ventelister: Der kigges på om der skal opstartes et 

nyt hold evt. torsdag eller tirsdag. Der regnens lige lidt på det om 
det bedre kan svare sig at opstarte et nyt hold fremfor at få flere 
elever på enkelt hold.  
Marco: boksro /sygefold indtil og med uge 42. (part opstarter med 
at genoptræne i efterårsferien. Dorte skriver i partsgruppen) 
Denice: skal mere i gang på alle hold.  
Alfi: Kontrakten er fundet, den har lige været væk fra mappen.  
Jill: har lidt vokseværk, og holders mest muligt væk fra undervingen.  
Gorm: Han er til salg og BRK ønsker at finde pengene til et køb.  

• Status strømper: Tommy ikke tilstede.  
• Kommende arrangementer: Vi har markedsdag den 22.10. 

Halloween-stævne den 28/29.10. 



• Cafe gruppen: Støtteklubben har møde / evaluering af stævner mm. 
Den 09.10 

• Tika: Det er gået rigtigt godt. Der har været god stemning. Der blev 
fundet en app med walki som blev benytte flittigt. Mad ordningen 
var lidt træls idet der var meget kø og personerne var manglet på 
deres poster. Thomas melder tilbage til Tika.  

• Partskontrakter: Der skal justeres i kontrakterne da der er opdaget 
flere tinge som skal tages hånd om. Dorthe og Katrina har et nyt 
udkast med til næste møde. 

• Silo/ foder: Sidste frist for afhentningen af 31.12. Der op følges med 
aftale og afhentningen og placeringen.  

• Status stald: Der er kommet ny vinteropstalder. Der informeres 
omkring fodringstider og aftaler. Flere af hestene er blevet 
vinterklippet og der er kommet styr på dækkener. Der er indkøbt 
forskelligt til hesteholdet bla. Elastikker, mundkurve, træktorve mm. 

• Mobil pay: Der er oplyst omkring nye retningslinjer omk. Mobilpay 
og det kommer ikke til at berører os det store.  

• Kongeå rideklub: Brk har haft møde med Kongeå rideklub efter 
forespørgsel af deres side af. Kongeå rideklub arbejder på at finde 
nye lokaler og her har de kigget på Brk´s lokaler og der er talt løst 
om sammenlægning. Dette er kun ide generator og Brk har ikke hørt 
videre fra Kongeå rideklub siden mødet.  

• Evt. Anette informere om forskelligt. (erhvervs praktikant) 
Jordfolden bliver igen kørt, jordfolden bliver udlignet og gjort fin. 
(Martin har kontakten) 

• Næste møde: forslag er den 2 november kl. 19. meld gerne tilbage i 
tråden hvis du ikke kan. 

 


